

# Møtereferat

Møte nr: 7/2017

Møtedato/tid: Mandag 28. august 2017 kl 19-21

Møtested: KIL klubbhus

## Møtedeltakere:

Funksjon	Navn	Fremmøte
Leder	Nina Vøllestad	X
Nestleder	Erik Gulhav	X
Styremedlem	Anne-Lise Sørli	X
Styremedlem	Jan Thomas Birkeland	Tlf sak 5
Styremedlem	Morten Roa	Forfall
Varamedlem	Anne-Lise Schei	x
Varamedlem	Johan Danielsen	X

### 1 Referat fra møtet 8. juni 2017

Godkjent.

### 2 Status Sofiemyr Crossover, svømmehall og eierskaps-/driftsmodeller

De siste dokumentene ligger i [sakspapirene](#) til formannskapetets møte 23. aug. Vedtaket som ble gjort av formannskapet må bety at diskusjon av eierskapsmodell legges bort. Eierskapsmodell vedtas i Formannskapet 30.08.17. Kommunen skal alene eie og drifte anlegget. Idretten må nå legge innsats i å få et best mulig anlegg gjennom et samarbeid med kommunen.

Idrettsrådet fakturerer sine utlegg til Oppegård kommune.

For videre samarbeid undersøkes det å få til et møte med Prosjektkontoret for å få en presentasjon. Idrettsrådet må videre se på prosjektstruktur og posisjonere seg der.

### 3 Fordeling av LAM midler

Forslagene til Johan ble gjennomgått. To søkere må avklare sine budsjetter. Vi tar stilling til fordeling i neste møte.

### 4 Fellesmøte med Ski idrettsråd 29. juni

Vi diskuterte hvilke innspill og synspunkter vi ønsker å fremme for det kommende arbeidet. Jfr agenda. Huskepunkt: I forhold til en sammenslåing foreslås det at evt økonomiske midler som gjenstår ved avvikling av OIR, tilbakeføres til idrettslagene.

### 5 Websider

Jan Thomas presenterte de nye web-siden:

<https://oppegardir.klubb.nif.no/Sider/Hjem.aspx> (siden er provisorisk). Pålogging via «minidrett». Overgang søkes snarlig. Jan Thomas supplerer med mangler og varsler overgang.

### 6 Orienteringssaker

- Referat fra møte om temaplan 29. mai. Morten og Johan blir våre representanter i det videre arbeidet.

7 Eventuelt  
Ingen saker